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        Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

W związku z toczącym się postępowaniem w Urzędzie Miasta Poznania i Prokuraturze Rejonowej w 

sprawie nieprawidłowości w rozliczeniach zadań publicznych przez między innymi Stowarzyszenie 

Bakcyl, proszę o wyjaśnienie, czy Miasto Poznań zamierza skontrolować/wycofać  przyznane w dniu 

22 sierpnia 2016 roku dofinansowanie dla Stowarzyszenia Bakcyl w wysokości 12250 PLN. 

Poniżej informacja z BIP o przyznaniu dofinansowania: 

 

Jednocześnie proszę o informację czy inne Stowarzyszenia, wobec których toczy się postępowanie 

otrzymały w ostatnim okresie jakiekolwiek dofinansowania 

Z poważaniem 

Ewa Jemielity 


